
Nidzica 21.10.2020 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Kultury, Turystyki, Ochrony 

Dziedzictwa Narodowego, Pomocy Społecznej i Pomocy Osobom 

Niepełnosprawnym 

 

W posiedzeniu komisji w dniu 20 października 2020 r. brało udział siedmiu radnych 

oraz , Skarbnik Gminy Nidzica, Pani Wiesława Rozmus, Burmistrz Gminy Nidzica, Pan 

Jacek Kosmala oraz Pan Adam Szempliński. 

Spotkanie komisji rozpoczęło się od  dyskusji na planów zagospodarowania działki 

przy ulicy Tatarskiej o której kupno stara się Pan Adam Szempliński. Przedstawił on 

radnym swoje biznesowe plany dotyczące wykorzystania działki, oraz poprawy jej 

walorów estetycznych . 

Punkt dotyczący spraw różnych zdominowany był tematem planowanej inwestycji 

austriackiej firmy Binderholtz we Frąknowie oraz petycji przedsiębiorców o wycofanie 

się z planowanych działań. Radni poddali głębokiej analizie argumenty przytaczane 

przez autorów niniejszego pisma uznając wiele z nich  za bezpodstawne, oparte na 

niesprawdzonych informacjach a przede wszystkim nie uwzględniające ogólnie 

pojętych korzyści społecznych.  

Następnym punktem   było  -  omówienie  materiałów sesyjnych i omówienie pism 

różnych. Radni pozytywnie zaopiniowali projekty uchwał.  

Punkt dotyczący propozycji wniosków do budżetu gminy na rok 2021 radni postanowili 

przesunąć do następnego spotkania z racji planowanych przez Pana Burmistrza 

spotkań z poszczególnymi klubami radnych w celu ich omówienia. 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Krzysztof Żukowski 

 

 

 


